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NOVÁ VIZE! 

 
 

NOVÁ PERSPEKTIVA! 
 
 

NOVÁ NADĚJE! 
 
 

 
 



Vážení spoluobčané,  
 

jsme, či nejsme spokojeni s vývojem v naší obci? To je otázka nad kterou 

bychom se letos měli hluboce zamyslet a také na ni odpovědět. Jak již víte, rok 

2010 je rokem volebním. Každý z nás bude moci promluvit do složení obecního 

zastupitelstva, senátu a poslanecké sněmovny parlamentu České republiky. 

Najděme si čas k účasti na volbách a dejme hlas těm, kteří dle našeho zdravého 

úsudku povedou obec tím správným směrem. 

Dovolte nám, abychom Vám popřáli úspěšný a v plném zdraví prožitý 

nový rok! 

 
Slovo předsedy MS ODS Šilheřovice… 
 
Vážení a milí spoluobčané, 
  

pevně věřím, že jste vánoční svátky strávili v kruhu svých nejbližších a 

také si našli nějakou tu chviličku k aktivnímu či pasivnímu odpočinku formou 

různých sportovních aktivit či kulturních zážitků. 

V minulém vydání tohoto zpravodaje jsem slíbil, že Vás budu informovat 

o událostech, na kterých se bude MS ODS podílet. Jedna z nich je ples, který se 

uskuteční 20.2.2010 v místním kinosále. Cena lístku je stanovena na 100,-Kč a 

od 1.2.2010 je budete moci zakoupit v obchodě M&K Pekárna. O skvělou 

zábavu se bude starat výrazná osobnost ostravské, nejen hudební scény – 

moderátor, textař a hudebník – Rostislav F. Petřík.  

Přijďte se pobavit, zatančit a také něco ukořistit z bohaté tomboly! 

V období od vydání našeho prvního zpravodaje do dnešního dne jsem 

nabyl dojmu, že jsme Vám dlužni poskytnout alespoň pár údajů o předsedovi, 

místopředsedovi a manažerovi/pokladníkovi. Rád bych proto toto drobné 

nedorozumění napravil. 

 
 

Radek Kaňa 



Radek Kaňa – předseda MS ODS 
Narodil jsem se před 31lety v Opavě. Podstatnou část svého dětství jsem 

trávil jako, myslím, každý v naší obci – kopáním do míče, hraním hokeje na 
rybníku a dalšími aktivitami, které se na vesnici nabízely. Po skončení základní 
školy jsem začal navštěvovat střední průmyslovou školu v Ostravě, kde jsem 
také o několik let později úspěšně absolvoval Přírodovědeckou fakultu 
Ostravské univerzity.  

Během svých vysokoškolských let jsem vedl kurz informatiky na základní 
škole v Šilheřovicích a také jsem měl možnost vyučovat matematiku a znova i 
informatiku na místní SOU&HŠ. Letní prázdniny probíhaly taktéž v pracovním 
duchu, a to buď v Chorvatsku nebo Černé Hoře, kde jsem pracoval pro cestovní 
kancelář. 

Po skončení pohodových studijních let jsem se přemístil do Anglie 
(Londýn), kde jsem zúročil své zkušenosti a odměnou mi byla nabídnuta 
možnost vyučovat matematiku na sportovní střední škole. Navíc jsem se stal i 
trenérem školního fotbalového týmu a z původně plánovaného půl roku jsem 
v Anglii již šestým rokem. Každá životní etapa má však i svůj konec, který 
v mém případě bude zároveň s koncem tohoto školního roku, ne dříve. Nerad 
bych totiž své studenty nechal před závěrečnými zkouškami na holičkách a také 
bych rád dohlédl na hladký průběh začlenění tří ¨mých¨ fotbalistů, kteří byli 
vyhlédnuti fotbalovými skauty do akademie prvoligového anglického klubu FC 
Fulham. Čímž bych rád vysvětlil a částečně i ospravedlnil mou dosavadní 
nepřítomnost zde v Šilheřovicích a ujistil, že udělám vše abych tento stávající 
handicap po návratu dohnal.           

Nicméně jsem rád, že i tak Vás mohu ujistit, že o dění v naší obci mám 
velmi dobrý přehled a každodenně jsem zásobován aktuálními informacemi.       
 
Stanislav Lipinský – místopředseda MS ODS 

Narodil jsem se 2.6. 1976. Od tohoto data žiji nepřetržitě v obci 
Šilheřovice. V roce 1990 před ukončením základní školní docházky a na radu 
rodičů, padlo rozhodnutí podat si přihlášku ke studiu na Gymnázium v Hlučíně. 
Po jeho absolvování a úspěšném složení přijímacích zkoušek jsem se stal 
posluchačem denního studia na VŠB-TU Ostrava, fakulty ekonomické, obor 
podnikatelství a management. Studentská léta jsem ukončil v roce 1999 státní 
závěrečnou zkouškou a následnou promocí. Počátkem roku 2000 jsem nastoupil 
k výkonu náhradní vojenské služby v délce trvání 1,5 roku.  

Poté přišlo rozhodnutí, jakou cestou se bude ubírat můj další profesní život. 
Vzhledem ke skutečnosti, že rodiče provozují od roku 1993 místní pekárnu, bylo 
rozhodnuto. Od roku 2002 jsem se aktivně zapojil do práce v rodinném podniku, 
ve kterém setrvávám dodnes, kde se snažím dále zhodnocovat a rozvíjet to, co 



rodiče před lety započali. Od roku 2003 jsem aktivní ve zdejší komunální 
politice. Musím dodat, že jsem ženatý a mám dceru, která je pilnou žákyní 
místní základní školy. 
Pavel Smolka – manažer/pokladník MS ODS 

Narodil jsem se v roce 1972 v Bohumíně. V Šilheřovicích žiji od narození 
do současnosti. V této obci jsem také absolvoval místní základní školu. Po 
absolvování základní školy jsem si jako profesní specifikaci vybral zemědělství. 
Z tohoto důvodu mé další studium pokračovalo na Masarykově střední 
zemědělské škole v Opavě, kterou jsou ukončil v roce 1990. V roce 1990 jsem 
odešel studovat Agronomickou fakultu Mendlovy zemědělské a lesnické 
univerzity v Brně. V době mých vysokoškolských studií došlo také k rozšíření 
profesního zaměření o problematiku výpočetní techniky. 

Od roku 1994 jsem začal spolupracovat se Středním odborným učilištěm a 
Hotelovou školou SČMSD v Šilheřovicích jako učitel informatiky a 
potravinářských technologií na částečný úvazek. Na této škole jsem po 
absolvování univerzity zůstal a působím zde dodnes jako středoškolský učitel.  

Má studia však neskončila okamžikem absolutoria. Z povinnosti, ale 
částečně i ze zájmu jsem si doplnil pedagogickou kvalifikaci na Slezské 
univerzitě v Opavě, také jsem vystudoval kvalifikační studium k výkonu ICT 
činnosti ve školách na Přírodovědecké fakultě Ostravské univerzity. V současné 
době studuji na Přírodovědecké fakultě Ostravské univerzity jedno kvalifikační 
studium v oblasti ICT technologií a doktorské studium „Informační systémy“.  

Od roku 1997 působím na Katedře informatiky a počítačů Přírodovědecké 
fakulty Ostravské univerzity na pozici externího odborného asistenta. Mou 
specializací jsou databázové systémy a expertní systémy s fuzzy složkou. 

Od roku 1997 jsem ženatý a mám dvě dcery. 
Do komunální politiky jsem nastoupil v roce 2006 na kandidátce sdružení 

nezávislých.  
  

 
    

 

                                                                                  
                                                                               

 
Kontakt:  ods.silherovice@centrum.cz 


